
	
	 

	[image: image1.emf]
	

	
	G/TBT/N/KWT/196



	
	19 November 2013 

	(13-6359)
	Page: 1/2

	Committee on Technical Barriers to Trade
	Original: English


NOTIFICATION
The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

	1.
	Notifying Member:  the State of Kuwait 
If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):   

	2.
	Agency responsible:  Kuwait Standards & Metrology Department (KUWSMD) 
Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:  

Public Authority for Industry (PAI)
P.O. BOX: 4690, Safat

13047 Kuwait

Tel.: +965 253 02 630

Fax: +965 253 02 625

E-mail: Enquiry_point@pai.gov.kw
Website: http://www.pai.gov.kw

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], other:  

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable):  Foodstuffs: Maximum Limits Of Pesticide Residues In Agricultural And Food Products 
(ICS Code: 65.100).

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  Kuwaiti GCC Draft of Technical Regulation for the "Maximum Limits Of Pesticide Residues In Agricultural And Food Products", (661 pages in Arabic and 661 in English). 

	6.
	Description of content:  This draft technical regulation is applies to maximum limits for the following pesticide residues in or on foods and agricultural commodities or animal feeds.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  Food safety

	8.
	Relevant documents:  

1. Joint FAO/WHO Food Standards Programme Codex maximum residue levels of pesticides in food and feed. 
2. Joint FAO/WHO Food Standards Programme. Guidelines on portion of commodities to which Codex maximum residue limits apply and which is analyzed.
3. Joint FAO/WHO Food Standards Programme. Codex classification of foods and animal feeds.

	9.
	Proposed date of adoption:  

Proposed date of entry into force:  
	
	To be determined
Six months after publication in official Gazette

	10.
	Final date for comments:    60 days and more as of distribution date

	11.
	Text available from:  National enquiry point [X], or address, telephone and fax numbers, e-mail and web-site addresses, if available of the other body:   


	世界贸易组织
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	贸易技术壁垒委员会
	原文：英语


通             报

以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员：科威特
如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：科威特标准计量局（KUWSMD) 

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [X ], 2.10.1 [  ], 5.6.2 [  ], 5.7.1 [  ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号): 食品：农业和食品杀虫剂残留最高限值
ICS: 65.100

             HS: 38.08

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言: 科威特/海湾合作委员会技术法规草案“农业和食品杀虫剂残留最高限值”（661页阿拉伯语，661页英语）

	6.
	内容简述: 本技术法规草案适用于食品和农产品或动物饲料杀虫剂残留最高限值

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质: 食品安全

	8.
	相关文件: 

1.联合国粮食与农业组织/世界卫生组织联合食品标准计划。食品法典－食品和饲料杀虫剂最高残留水平

2.联合国粮食与农业组织/世界卫生组织联合食品标准计划。食品法典－最高残留限值适用和分析的商品部分指南
3.联合国粮食与农业组织/世界卫生组织联合食品标准计划。食品法典－食品和动物饲料分类

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:  
	
	待定

在官方公报上公布之后6个月 

	10.
	提意见截止日期: 通报之后60天

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



